
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, August 06, 2023 

MESSAGE: God uses Daniel to interpret the king’s dream 

PASSAGE: Daniel 2:1-49  

PRINCIPLE: God alone has wisdom and power to rule over all. 

ASK YOUR CHILD:  Why did the king call all his wise men?  Could any of the king’s wise men tell 

the king what his dream was about?  What did the king do when no one could interpret his 

dream?  What did Daniel do when he heard the news of the death sentence?  How did God 

answer Daniel?  What did Daniel tell the king?  What did the king’s dream mean?  What did 

the stone represent?     

APPLY:  What do you depend on when you face trials?  How quickly do you turn to God?  

When you have success, do you take the credit or realize your success is from God?  Do you 

ever neglect God because you are focused on schoolwork instead?  Even though studies are 

good, why is this imbalance foolish? 

以下是 2023 年 8 月 6 日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

 

信息: 神使用但以理來解釋國王的夢 

 

經文: 但以理書 2:1-49 

 

中心思想: 唯有神有智慧和能力來統治一切。 

 

問你的子女:國王為何召集他所有智者？有没有任何一位國王的智者能告訴國王他的夢是

什麼嗎？當沒有人能解釋國王的夢時，國王做了什麼？當但以理聽到死刑的消息時他做

了什麼？神怎樣回答但以理呢？但以理對國王說了什麼？國王的夢有什麼寓意呢？這塊

石頭代表什麼？ 

 

應用:  當你面對試煉時，你依靠什麼？你有多快轉向神？當你取得成功時，你會把功勞

歸功於自己，還是意識到你的成功來自神？你是否曾經因為專注於學校功課而忽視了神？

儘管學習成績很好，但為什麼這種不平衡是愚蠢的呢？ 


